
    

Styrelsemöte nr 3 /2024–2025 

Dag:   lördag 7 december 2024        

Tid/ Plats:   Klockan 10.00-12.00 / Vattenverket 

Närvarande : Clas Gunnarsson    ordförande/ kassör   

  Ulla Berg                  ledamot  (via telefon) 

                    Roger Jonsson                        ledamot   (via telefon) 

                    Daniel Brevik                                   ledamot   (via telefon) 

  Michael Jirblom             suppleant  

  Steinar Unsgaard  suppleant 

                    Tommy Manfredsson                         suppleant 

                    Ewa Kuikka                                      sekreterare 

 

1. Mötet öppnades 

 

2. Godkännande av Dagordningen 

 

3. Föregående mötesprotokoll godkännes 

 

4. Ekonomi  

Föreningen har god likviditet, inga oförutsedda kostnader styrelsen håller budget, aktuellt 

kontoutdrag bifogas protokollet. 

 

5. Vägar 

LO Rutgersson kommer att beskära träden infart och backe Övre Tådås, görs klart innan jul. 

Grusad gångväg mellan Nedre Tådås och Klövedal 215 är färdigställd av Andreas Wetterstöm. 

Gångvägen är för ridning, cykel och promenad, också för föreningens medlemmar. 

Trafikverket angående eventuellt nya vägskyltar - har via mail lovat se över vägskylt infart Nedre 

Tådås. Om de ser behov så kommer den att bytas. 

  

6. Vatten och avlopp 

Lars Rosenhoff har monterat dräneringspump avlopp Nedre Tådås 55.  

Bosse Garton har monterat ny fasadbelysning på Reningsverket. En detektorslampa som tänds 

vid rörelse. Planer på att även montera ny lampa på vattenverket då den nuvarande är 

sönderrostad. 

Styrelsen beslutade att Andreas Wetterström, snickare, renovera taket på vattenpumphus 5 

Övre Tådås 73. Arbetet görs klart innan jul.  

Myggenäs Färg, har målat väggarna interiört i vattenverket. Arbetet är färdig, dock skall några 

mindre justeringar ske. 



Ekonomisk ersättning, drygt 13000 SEK, för haveri med sms-larmboxen avlopp Nedre Tådås 55. 

Kostnaden på grund av att larmboxen löpte amok har ersatts till hundra procent av 

installatörens företag.  

Ny sms-larmbox kommer installeras innan jul. 

Styrelsen beslutar att justera arvodet 2025 för Lars Rosenhoff från dagens  

29 000 SEK till 32 000 SEK.  

Styrelsen beslutade att årligen, i december månad, se över Lars arvode. 

 

7 Aktivitetslista  

Nedtagning en större ask mellan Övre Tådås 51 och Midsommarängen. Styrelsen beslutar att 

trädet inte skall tas ned utan beskäras. Arbetet kommer utföras av Bosse Bergström.  

Isolering av vattenpump 4 kommer att göras inom kort, Roger är sammankallande 

Pumphus 5, Övre Tådås 73, behöver målas utvändigt, ett arbete för vårens arbetsdag. 

Parkslide borttaget av LO Rutgersson, styrelsen håller extra koll på området.  

En släpkärra står sedan månader parkerad vid reningsverket. Styrelsen undersöker vem som är 

ägare. 

Spår av bäver syns i Hammardalen som försöker fälla träd vid ån. Styrelsen håller koll på bävern 

för att undvika eventuella byggen av fördämningar. 

 

8. Styrelsens kommande verksamhetsår 2025–202 

Merparten av styrelsens ledamöter och suppleanter skall väljas på stämman 2025. 

Sekreterare och kassör är valda till och med stämma 2026. 

Valberedningen informeras om vilka av de avgående styrelsemedlemmarna som kandiderar till 

omval, ordförande tar emot information och förmedlar den till valberedningen. 

Traditionsenlig lunch med föreningens samtliga förtroendevalda, områdesansvariga, revisorer, 

valberedningen med flera och styrelsen planeras till lördag 18 januari 2025, inbjudan skickas 

innan jul. 

Nästa styrelsemöte lördagen 8 februari kl.10.00 – 12.00 Plats: vattenverket 

9 Mötet avslutades 

                                                  

Ewa Kuikka     Clas Gunnarsson 

Sekreterare    Ordförande 


